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Z á p i s n i c a 
z mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 06. 12. 2005 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
    
Začiatok zasadnutia:   8.00 h 
Ukončenie zasadnutia:    12.40h  
 
   
Prítomní:   25 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
                                  
Neprítomní:  JUDr. Katarína Macháčková– ospravedlnená                                    
   RNDR. Alena Mečiarová - ospravedlnený 
   Ing. Rastislav Nedas 
   MUDr. Gabriel Šimko, MPH 
   Ing. Igor Detko 
   Ing. Milan Dérer 
 
Ďalej prítomní: Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná kontrolórka mesta 
JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP 
PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre masmédiá 
Ing. Lenka Pánisová – riaditeľka sekretariátu prednostu 
Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
PhDr. Tatiana Poliaková, PhD. – vedúca odb. starostliv. o občana  
Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva                               
Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia                          
Ing. Viola Čmiková  – vedúca majetkového oddelenia  
Ing. Marián Kobárik – riaditeľ SMM, p. o., Prievidza 
Peter Paulík – riaditeľ KaSS                               
Ing. Rudolf Kollár – riaditeľ DD–DPD Prievidza  
Ján Detko – odborný referent AIS 
Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 
Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 
Jana Gatialová – referent správy nehnut. majetku 

   Ing. Martina Minichová – referent pre rozpočet a financie 
Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru daní, popl., obch. a služ. 

 
– podľa prezenčnej listiny  
masmédiá, občania  
– podľa prezenčnej listiny  
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- k bodu 1 - 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých poslancov, zúčastnených zástupcov 
jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej  televízie, 
hostí a občanov mesta.  

Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 25 poslancov bolo zasadnutie MsZ uznášania a rokovania 
schopné. 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 

predsedníctva, ktoré pracovalo na rokovaní MsZ v  zložení: Ján Kotian,  Ing. Mgr. Jozef 
Kobela, Ing. Milan Dérer, predsedovia poslaneckých klubov; Ing. Mgr. Michal Mladý, 
zástupca primátora mesta; Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ; Ing. Jana Michaličková, 
hlavná kontrolórka mesta.  
 

Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený –        Ing. 
Mgr. Jozef Kobela a za overovateľov zápisnice z MsZ boli menovaní: Ing. Peter Chovanec 
a Stanislav Rajnoha. 
 

Na základe odporučenia Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie navrhnutí a poslancami MsZ zvolení: 
Mgr. Katarína Bubnášová – predsedníčka,  
Ing. Ivan Mečiar – člen,  
Ing. Adriána Ledecká – člen.  
 
K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 361//05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie:  25 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ  primátor mesta požiadal návrhovú komisiu, aby zaujala 
svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
V ďalšej časti rokovania MsZ primátor mesta prítomných oboznámil s programom MsZ 
v Prievidzi. 
 
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  

1) O t v o r e n i e 
2) Návrh rozpočtu DD-DPD v Prievidzi na rok 2006 
3) Návrh rozpočtu KaSS v Prievidzi na rok 2006 
4) Návrh rozpočtu mesta Prievidza na rok 2006 
5) Návrh VZN mesta Prievidza č. 85/2005 o miestnych daniach 
6) Návrh VZN mesta Prievidza č. 86/2005 o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady 
7) Návrh Doplnku č.8 k VZN mesta Prievidza č. 44/1998 o podmienkach predaja 

výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach na území mesta Prievidza 
8) Návrh na Doplnok č.1 k VZN mesta Prievidza č.63/2002 o usmerňovaní ekonomickej 

a podnikateľskej činnosti a ochrane spotrebiteľa na území mesta Prievidza 
9) Návrh na zrušenie VZN mesta Prievidza č.40/1997 o podmienkach prevádzkovania 

lotérií a iných podobných hier na území mesta Prievidza 
10) Z á v e r 
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P r o g r a m   bodu „   R ô z n e   “ 
1) Upozornenie prokurátora na odstránenie nezákonnosti vo VZN č.79/2004 o používaní 

cestných meračov rýchlosti Mestskou políciou v Prievidzi  
2) Návrh na zmenu uznesenia MsZ č.86/05 zo dňa 26.4.2005 
3) Žiadosť o dlhodobý prenájom pozemkov 
 

Na doplnenie programu neboli žiadne návrhy, zasadnutie  mestského zastupiteľstva 
sa riadilo schváleným programom.     

K predloženému programu mestského zastupiteľstva prijalo MsZ uznesenie č. 
362/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: 25 poslancov za 

 
- k bodu 2 - 

,,Návrh rozpočtu DD – DPD v Prievidzi na rok 2006“ 
 
 Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD – DPD, oboznámil prítomných s obsahom návrhu 
rozpočtu DD – DPD v Prievidzi na rok 2006. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 363/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 

- k bodu 3 - 
,,Návrh rozpočtu KaSS v Prievidzi na rok 2006“ 

 
 Pán Peter Paulík, riaditeľ KaSS, prítomných oboznámil s návrhom rozpočtu KaSS 
v Prievidzi na rok 2006. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 364/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 3 poslanci sa zdržali  
 

- k bodu 4 - 
,,Návrh rozpočtu mesta Prievidza na rok 2006“ 

 
 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, požiadala prítomných 
o schválenie uznesení, z dôvodu potreby niekoľkých zmien v úprave rozpočtu na rok 2005. 
Uznesenia sú nasledovné:  
 Uznesenie č. 365/05, ktoré sa týka financovania Priemyselného parku – Západ, 
v ktorom MsZ schvaľuje úpravu rozpočtu na rok 2005 o čiastku 1, 25 mil. Sk, ktorá bude 
použitá na vyplatenie zmluvnej odmeny pre DEXIA banku Slovensko, a. s. za 3 – mesačné 
odloženie lehoty splatnosti záväzku, ktorý má mesto Prievidza voči DEXIA banke Slovensko, 
a. s. vo výške 60 mil. Sk. Toto uznesenie tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 21 poslancov za, 5 poslanci sa zdržali. 
 
 Uznesenie č. 366/05 týkajúce sa odpredaja nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza ,,Sociálne 
bývanie Ciglianská cesta 173 b. j. Prievidza“ v celkovej obstarávacej hodnote 122 894 405,- 
Sk a úhradu nákladov súvisiacich s výstavbou vo výške 2 932 975,- Sk pre spoločnosť 
Správa majetku mesta Prievidza, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Hviezdoslavova ul. č. 3. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 4 poslanci proti 
 
 Uznesenie 367/05 k  prijatiu bankového úveru na rok 2005 vo výške 30 mil. Sk, ktorý 
bude použitý na financovanie výkupu pozemkov pod priemyselný park – Západ, pričom 
zabezpečenie úveru bude realizované spísaním notárskej zápisnice o uznaní záväzku 
z predmetného úveru ako exekučného titulu na celý majetok mesta Prievidza s prihliadnutím 
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na § 7 a zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení neskorších predpisov. Toto 
uznesenie tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 5 poslanci proti 
 
 V rozprave sa k týmto uzneseniam vyjadrila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ 
a pýtala sa, z čoho bude Správa majetku mesta Prievidza, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, 
Hviezdoslavova ul. č. 3 odkupovať objekt v k. ú. Prievidza ,,Sociálne bývanie Ciglianská 
cesta 173 b. j. Prievidza“ v celkovej obstarávacej hodnote 122 894 405,- Sk a úhradu 
nákladov súvisiacich s výstavbou vo výške 2 932 975,- Sk. Ing. Katarína Bašková, vedúca 
ekonomického odboru, uviedla, že SMMP, s. r. o., si zoberie úver na 20 rokov na odkúpenie 
tejto nehnuteľnosti a na splátky čiastočne zarobí na prenajímaní tohto objektu. 
 Ing. Mgr. Jozef Kobela, poslanec MsZ, sa pýtal, kto odkúpi objekt na Ciglianskej 
ceste a ako mesto vyplatí byty od Regionálneho obchodného centra, a.s., Prievidza.  

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že výstavba objektu ,,Sociálne bývanie 
Ciglianská cesta 173 b. j. Prievidza“ sa v roku 2003 prevzala ako schválené 
predchádzajúcim MsZ. Bola podaná žiadosť o pridelenie štátnej dotácie zo Štátneho fondu 
rozvoja bývania. Táto dotácia však mestu nebola poskytnutá. Mesto Prievidza získalo úver 
na výstavbu bytov na Ciglianskej ceste a toho času sú byty dokončené a prenajímané. Byty 
si asi nikto neodkúpi, ale úver je splácaný z nájomného. SMMP, s. r. o. odkúpi od mesta 
tento objekt, tým mesto oddlží úver z Tatra banky a SMMP, s. r. o., získa nový úver. 

Do vybudovania priemyselného parku – Západ, sa išlo so zámerom vytvorenia 
nových pracovných miest. V k. ú. Prievidza je množstvo poddolovaných pozemkov a preto sa 
hľadali pozemky, ktoré zodpovedajú potrebám vybudovania priemyselného parku. Ako 
najvhodnejšie sa ukázali pozemky pri letisku. Terén nie je potrebné inak upravovať, stačí 
stiahnuť ornicu a môže sa začať s výstavbou. Na nákup pozemkov pod priemyselný park bol 
vybavený úver. Banka nebude nič úročiť pokiaľ sa do termínu 31. 12. 2005 splatí čiastka 60 
mil. Sk bez úroku, ak sa splatnosť predĺži o mesiac, banka poskytne bankovú službu. 

Pozemky pod inžinierskymi sieťami musia zostať vo vlastníctve mesta alebo štátu, 
ostatné pozemky sa môžu odpredať. Mesto má záujemcu, ktorý poskytne finančné 
prostriedky na splatenie 60 mil. Sk banke. Ihneď po splnení podmienok na získanie štátnej 
dotácie uzatvorí mesto  zmluvu o budúcej zmluve o odpredaji pozemkov pod priemyselným 
parkom.  

Regionálne obchodné centrum, a. s. , Prievidza pokračuje v dostavbe bytov. Ešte nie 
je podpísaná žiadna zmluva o odpredaji týchto bytov a R. O. C., a. s., Prievidza dobuduje 
celý komplex ,,Titanik“ a následne podá žiadosť na odpredaj pozemkov pod týmto 
komplexom. Mesto je povinné tieto pozemky odpredať. 

Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, sa vyjadrila, že preverila 
návratnosť finančných prostriedkov. MsR odporučila MsZ prijať návratné zdroje v roku 2005. 

 
Ďalej bolo schválené uznesenie č. 368/05, v ktorom sa schválilo prijatie bankových 

úverov spolu do výšky 111 mil. Sk, za účelom úhrady kúpnej ceny za výkup pozemkov pod 
priemyselný park Prievidza – Západ s pripomienkou. Toto uznesenie tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: 22 poslancov za, 5 poslancov proti 
 
Následne Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, oboznámila 

prítomných s návrhom rozpočtu mesta Prievidza na rok 2006. Finančné hospodárenie mesta 
Prievidza sa bude v roku 2006 riadiť schváleným rozpočtom mesta a plánom tvorby 
a používania peňažných fondov mesta. V priebehu rozpočtového roka môžu byť 
rozpočtovými operáciami vykonané zmeny rozpočtu v súlade so zákonom o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy. 
MsZ schválilo  rozpočet mesta Prievidza na rok 2006 s pripomienkou: 
a) zvýšiť príjmy rozpočtu o 9 750 tis. Sk, ktoré budú použité na financovanie eskalátorov 
a dobudovanie obchodných priestorov v podchode pre peších, tzn. zvýšiť príjmy v pol. 454 
prevod z fondu rozvoja mesta o 9 750 tis. Sk; 
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b) zvýšiť výdavky v oddiele 04.4.3 Výstavba o 9 750 tis. Sk , ktoré budú použité na 
financovanie eskalátorov a dobudovanie obchodných priestorov v podchode pre peších; 
Celková bilancia rozpočtu je nasledovná: 
Celkové príjmy    793 226 tis. Sk, 
V tom:  
Bežné príjmy     516 824 tis. Sk, 
Kapitálové príjmy    104 559 tis. Sk, 
Príjmové finančné operácie   171 843 tis. Sk, 
 
Celkové výdavky    793 226 tis. Sk, 
V tom: 
Bežné výdavky    515 933 tis. Sk, 
Kapitálové výdavky    255 849 tis. Sk, 
Výdavkové finančné operácie    21 444 tis. Sk.  

K prejednanému bodu programu Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril rozpravu do 
ktorej sa zapojila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a uviedla, že nemá žiadne výhrady 
proti predloženému návrhu rozpočtu mesta, ale zaujalo ju, že finančná komisia sa nevyjadrila 
k výške úverov.  

Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, uviedla, že výška úverov je 
prerokovaná a schválená v uznesení č. 368/05 o bankových úveroch.  

Ing. Jana Michalíčková, hlavná kontrolórka mesta, sa zaručila, že bude vykonávať 
kontrolu výšky úverov. 

Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ, uviedol, že finančné prostriedky z odpredaja 
školských objektov by mali byť zaradené do rozpočtu školstva. 

K tomuto bodu rokovania bolo schválené uznesenie č. 369/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 

Hlasovanie: 23 poslancov za, 4 poslanci proti 
 

- k bodu 5 - 
,,Návrh VZN mesta Prievidza č. 85/2005 o  

miestnych daniach“ 
 

 Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, uviedla, 
že návrh VZN č. 85/05 o miestnych daniach bol prerokovaný v komisiách a MsR. Následne 
bol zverejnený na úradnej tabuli mesta a internete. Ďalej sa vyjadrila k niektorým zmenám 
VZN oproti minulému roku, a to k nasledovným: 
- daň za psa – Od dane za psa budú oslobodení občania s vekom nad 70 rokov, poberatelia 

starobných dôchodkov. Občania, ktorý dajú svojich psov označiť čipom, si 
môžu uplatniť jednorazovú úľavu v zdaňovacom období kedy dali psa 
očipovať. 

- daň za zabratie verejného priestranstva – oslobodení budú remeselníci a ľudoví umelci 
(prezentácia, predaj) počas celého roka. 

- parkovacia zóna – Ul. A. Hlinku a Kláštorná ulica boli vypustené z parkovacej zóny 
- daň z nehnuteľnosti – budovy určené na šport boli zaradené medzi ostatné budovy a tak 

budú zdaňované najnižšou sadzbou. 
 

Počas zverejnenia VZN č. 85/05 o miestnych daniach neboli na MsÚ doručené 
žiadne pripomienky. Dane nie je možné počas daňového roka meniť, nové zmeny je možné 
uskutočniť až  od 01. 01. 2007, povedala Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, 
poplatkov, obchodu a služieb.  

K tomuto bodu rokovania bolo prijaté uznesenie č. 370/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 

Hlasovanie: 27 poslancov za 
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- k bobu 6 –  
Návrh VZN mesta Prievidza č. 86/2005 o  

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady“ 
 
 Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, služieb a obchodu, 

oboznámila prítomných o návrhu VZN č. 86/2005 o miestnom poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady. Ďalej uviedla, že boli vykonané zmeny v systéme  
uplatňovania úľav pri poplatku za KO. K tomuto bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 
371/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice  

Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

- k bodu 7 - 
Návrh Doplnku č. 8 k VZN mesta Prievidza č. 44/1998 o podmienkach predaja 

výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach na území mesta Prievidza“ 
 

Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, informovala o 
návrhu doplnku č. 8 k VZN mesta Prievidza č.44/1998 o podmienkach predaja výrobkov 
a poskytovania služieb na trhových miestach na území mesta Prievidza. 

Počas rozpravy sa k návrhu doplnku vyjadril Stanislav Rajnoha, poslanec MsZ, 
a uviedol, že Mestské dni + Ulička remesiel by sa mali konať len od stredy do soboty, 
nakoľko je nedeľa neaktuálna ako pre návštevníkov, tak i pre predávajúcich.  

K prerokovanému bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 372/05, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

- k bodu 8 - 
,,Návrh Doplnku č. 1 k VZN mesta Prievidza č. 63/2002 o  

usmerňovaní ekonomickej a podnikateľskej činnosti a ochrane spotrebiteľa na 
území mesta Prievidza“ 

 
 Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, 

informovala o návrhu Doplnku č. 1 k VZN mesta Prievidza č. 63/2002 o usmerňovaní 
ekonomickej a podnikateľskej činnosti a ochrane spotrebiteľa na území mesta Prievidza. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril rozpravu a zároveň vyzval prítomných o ich 
prípadné pripomienky. Nakoľko poslanci k návrhu neuviedli žiadne návrhy, MsZ prijalo 
k bodu programu uznesenie č. 373/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: 26 poslancov za 
 

- k bodu 9 - 
,, Návrh na zrušenie VZN mesta Prievidza č. 40/1997 o  

podmienkach prevádzkovania lorérií a iných podobných hier na 
 území mesta Prievidza“ 

 
 Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, 

oboznámila prítomných s návrhom na zrušenie VZN mesta Prievidza č. 40/1997 
o podmienkach prevádzkovania lorérií a iných podobných hier na 

 území mesta Prievidza. 
 K prejednanému bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 374/05, ktoré tvorí 

prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
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- k bodu 10 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 – Upozornenie prokurátora na odstránenie nezákonnosti vo VZN č. 

79/2004 o používaní cestných meračov rýchlosti mestskou políciou v Prievidzi 
 
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, prečítala upozornenie prokurátora 
k VZN mesta Prievidza č. 79/2004 o používaní cestných meračov rýchlosti mestskou políciou 
v Prievidzi. 
 JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, následne prítomných informoval o odstraňovaní 
nedostatkov VZN č. 79/2004 a to nasledovne: 
- Označenie (upozornenie) kde sa vykonáva meranie rýchlosti – bolo vyriešené 
v auguste 2006, kedy bol schválený doplnok č. 1 k VZN mesta Prievidza č. 79/2004, kde je 
uvedené, že meranie rýchlosti motorových vozidiel je vykonávané cestným meračom 
rýchlosti za prítomnosti príslušníka MsP Prievidza v rovnošate. 
- Merania v obci Kanianka a v meste Bojnice – bola uzatvorená zmluva medzi primátorom 
mesta Prievidza, primátorom mesta Bojnice a starostom obce Kanianka. Ide o zmluvu o 
výpomoci pri meraní rýchlosti motorových vozidiel cestnými meračmi rýchlosti. Mesto 
Prievidza poskytuje mestu Bojnice a obci Kanianka cestný merač rýchlosti a človeka, ktorý 
tento merač obsluhuje. Zistené priestupky si mesto i obec riešia v rámci svojich kompetencií. 

 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, odporučila vypustiť  text ...,,(aj 
mimo územia mesta Prievidza)“ ... z § 1 VZN č.79/2004 o používaní cestných meračov 
rýchlosti Mestskou políciou v Prievidzi. 

JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, ďalej uviedol, že nezaplatené pokuty postupujú 
na riešenie exekútorovi. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 375/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
 Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Bod č. 2 – Návrh na zmenu uznesenia Msz č. 86/05 zo dňa 26. 4. 2005 
 
 Ing. Igor Detko, poslanec MsZ, informoval prítomných o potrebe schválenia zmien 
uznesenia MsZ č. 86/05zo dňa 26. 4. 2005. 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, vyvolal k bodu rokovania rozpravu a vyzval 
prítomných o prípadné pripomienky. Nakoľko poslanci nemali k danému návrhu žiadne 
pripomienky, MsZ k bodu programu schválilo uznesenie č. 376/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 

Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Bod č. 3 – Žiadosť o dlhodobý prenájom pozemkov 
 
Ing. arch. Stanislav Mečiar, vedúci oddelenia územného plánu, životného prostredia 

a regionálneho rozvoja, oboznámil prítomných so žiadosťou Radoslava Hanzela – RADEVA 
o dlhodobom prenájme pozemkov v k. ú. Prievidza a zároveň prostredníctvom diapozitívov 
prezentoval návrh riešenia zimnej terasy.  

MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., poslanec MsZ, sa v zásade vyjadril proti výstavbe 
pevných stavieb na Námestí slobody. 

Michal Dobiáš, poslanec MsZ, sa priklonil k názoru poslanca MUDr. Jaroslava 
Cigaňáka, PhD. a uviedol, že sa už v minulosti presne definovalo čo vlastne na námestí má 
byť umiestnené. 

Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, uviedla, že na poskytovanie služieb na 
občerstvenie postačí počas zimnej sezóny Občerstvenie ,,Kvintačka“. 

K prerokovanému bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 377/05, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: 1 poslanec za, 26 poslancov proti   
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- k bodu 11 - 
,, Z á v e r“ 

 
 V závere zasadnutia MsZ Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, poďakoval 

všetkým prítomným poslancom a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh 
mestského zastupiteľstva a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 

 
 
 
 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 .......................................     ....................................... 

Ing. Peter Chovanec     Stanislav Rajnoha  
overovateľ I.                                             overovateľ II. 

 
 
 
 
 
 
 
 
           ....................................                .................................. 
          Mgr. Ľudovít Fábry                                                        Ing. Ján Bodnár 
               prednosta MsÚ                                                              primátor mesta  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Martina Bobková 
                referent pre servis MsR a MsZ 
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